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Dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 
2. Valg af protokolfører. 
3. Formanden aflægger beretning. 
4. Kassereren fremlægger det af bilagskontrollanten reviderede og af bestyrelsen godkendte 
regnskab. 
5. Budget og kontingent for det kommende år fastlægges. 
6. Indkomne forslag. 
7. Valg til bestyrelse og suppleant. På valg Ole plus 2 extra. 
8. Valg af bilagskontrollant og dennes suppleant. 
9. Eventuelt. 

Valg af dirigent 
Peter Larsen 

Valg af protokolfører 
Peter Christensen 

Formandens beretning 
Formand Ole Reeckmann aflagde beretning. 
Vi har ca. 50 medlemmer, men flere ønskes, så noget må gøres. Medlemmer opfordres til at tage 
Naboer, venner, bekendte, familie med. 
Vi havde 6 hold i hovedturneringen. 3 hold rykkede ned, 2 hold op. 
3 hold i dagligaen. 1 i dagliga 1 og 2 i dagliga 3. 
Fra formanden lyder der en stor tak til medlemmerne for indsatsen ved træf og især ParKrolf, som 
begge var vellykkede. 
DM Hammelev: 
ParKrolf Ødis: 
VM Øster Lindet: 
Træf i Ødis: 
Beretningen godkendt. 

Regnskab 
Kasserer Mads Müller fremlagde regnskabet, som gav et overskud på 6.243 kr 
KØK tjente ekstraordinært ca. 10.500 kr på træf og ParKrolf, men havde til gengæld ekstraordinært 
udgifter til skuret pga. hærværk. 
Et ”normalt” år ville ca. gå i nul. 
Indestående i banken 46.349 kr 
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Regnskab godkendt. 
 

Budget 
Kasserer Mads Müller fremlagde ligeledes budgettet for 2023, som forventes at gå ca. i nul. 
Der er en stor ukendt post på udvidelse af pavillon.  
Beregninger har vist at det vil havne ca. på 38.000, men det kan svinge meget i forhold til hvilken 
endelige løsning der bliver valgt, og hvor meget medlemmerne selv bygger med. 
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Vi har fået 5.000 kr fra kommunens seniorpulje. 
Desuden har vi fået lovning på 30.000 fra Friluftsrådet til hjælp til pavillonen. Det beløb kan også svinge 
i forhold til den valgte løsning. 
Resten af tallene er afrundede værdier fra 2022 regnskabet. 

 
Buget godkendt. 

Indkomne forslag 
Peter Christensen: Friluftsrådet afholder ”Nat i Naturen” 2. og 3. september. Var det noget for KØK at 
være med til via et Natkrolf stævne? Eventuelt med invitation af Vamdrup, Madholdet og Taps. 
 
Da forslaget ikke er særlig konkret, var der en del snak frem og tilbage, men generelt ville mange gerne 
være med. 
Konklusionen blev ”Lad os prøve” og senere blev der fundet 3 frivillige i Ole Reeckmann, Mads Madsen 
og Hans Johnsen. Forslagsstilleren er med på sidelinjen som kontakt til Friluftsrådet. 

Valg til bestyrelse og suppleant 
Kommunen kræver 5 medlemmer i bestyrelsen, hvor KØK kun opererer med 3, så vi udvider 
bestyrelsen til 5 medlemmer. 
Ifølge vedtægterne skal bestyrelsen bestå af 3-5 medlemmer, så vedtægtsændring er ikke nødvendig. 
 
Ole Reeckmann var på valg og blev genvalgt. 
De 2 nye i bestyrelsen blev Mads Müller og Lene Blomsterbirk. 
 
En efterfølgende konstituering blev Rikke L. Jensen valgt til ny formand, og den afgående formand Ole 
Reeckmann fortsætter som menigt medlem af bestyrelsen. 
Mads Müller er fortsat kasserer og Søren Kuntz fortsat næstformand. 
 
Ny suppleant til bestyrelsen blev Helle Jacobsen. 
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Valg af bilagskontrollant og dennes suppleant 
Som bilagskontrollant fortsætter Inger pedersen, og dennes suppleant Niels O. Nielsen fortsætter 
ligeledes. 

Eventuelt 
Ole Reeckmann: Tilmeldingssedler til stævner og plakater til fri ophængning/uddeling hænges op i 
skuret. 
 
Rikke og Kristine Jensen: Alverdens fonde søgt om penge. Nogle afslag, men bid hos Friluftsrådet og 
kommunen. 
Friluftsrådet 30.000 kr til pavillonen – renovering og udvidelse. 
Kommunen 5.000 kr fra seniorpuljen. 
Hjælp søges fra medlemmerne til selvbyg og design af udvidelse. Der er forslagskasse i skuret. 
Der blev gjort opmærksom på at der allerede var forslag i kassen (og havde været der et stykke tid). 
Efterfølgende er forslagskassen tømt. 
Tovholdere på projektet: Rikke Jensen, Mads Madsen og Søren Kuntz. 
 
Ofte er græsset langt når der skal spilles kamp, så der ønskes en ekstra plæneklipper så 2 mand akut 
kan slå baner fra hul til hul.  
 
Til alm. oplysning kan 60+ Frisk hjælpe med gratis pr. – f. eks. til hvervning af nye medlemmer. 
 

Hermed var generalforsamlingen slut 


